
BoomPole • High-strength Aluminium construction. • Black Anodized body
• Quick release sleeves for precise and secure adjustment • Rubber grip.

The BoomPole is designed to complement the extensive range of Video, Broadcast and Electronic News Gathering
(ENG) microphones and accessories.
Made from lightweight high-strength black anodized Aluminium, the BoomPole’s telescopic sections allow
infinite adjustment from 0.84m (33”) to 3.28m (10’ 9 1/8”) on the standard BoomPole or 0.84m (33”) to 2.05m (81”) on the Mini
BoomPole. The quick release friction rings enable fast and secure adjustment of the individual tubes for precise positioning and
application flexibility.
Toenhance user grip and aid mobility the bottom section of the BoomPole is covered with an expanded foam rubber tube
that can be easily removed or replaced. The BoomPole comes supplied with an industry standard 3/8” x 16 tpi threaded insert
allowing a wide selection of accessories to be securely attached. When used in conjunction with the 5/8” to 3/8” thread
adaptor the full range of accessories can be interchanged at will.
Designed in Australia, the BoomPole is the perfect addition to complement the flexibility and utility of ’s extensive range of
Video and Broadcast microphones.

Features
• Telescopic construction, reduces to 0.84 meters in length for
storage and transport.
• Quickly extends to: Standard >3.2 metres (10’ 9 1/8”)

Mini > 2.05 metres (6’ 9”)
• Lightweight and ergonomically balanced for easy
handling during mobile recording.
• Suites all standard 3/8” mic clips.
• Robust design suitable for rough use.

Dimensions
0.85m(33”)~>3.28m(10’9”)

⅜” × 16tpi Ø42mm (1⅝”)

Additional RØDE Products and Accessories
•NTG-1

Directional condenser microphone

•
Dual-power directional condenser microphone

•

•Stereo VideoMic (SVM)
Coming soon...

•NT3
Studio & location Multi Powered
3/4” Condenser Microphone.

•NT4
TrueX/Y Stereo Studio and locationMulti-powered
3/4” Condenser Microphone.

•NT5-S
1/2” Cardioid Condenser Microphone.

• SM3
Suspension Shock Mount
- (Cold Shoe Adaptor)

•SM4
Suspension
Shock Mount
- (Stand Adaptor)

•SM5*
Suspension Shock Mount
- (Clamp Adaptor)
*Not BoomPole compatible

Contact Details
International:

Microphones
107 Carnarvon Street, Silverwater N.S.W, 2128 Australia.
P.O. Box 6685, Silverwater N.S.W, 2128 Australia.
Ph: 61 2 9648-5855 Fax: 61 2 9648-2455

USA:

Microphones
P.O. Box 4189, Santa Barbara, CA 93140-4189
Ph: 805-566-7777 (Toll free within the U.S.)
Fax: 805-566-0071
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NTG-2

VideoMic
DVCam directional condenser microphone

0.85m(33”)~>2.05m(6’9”)

⅜” × 16tpi Ø32mm (1¼”)
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RODE BoomPole

The RODE BoomPole is designed to complement the extensive range of RODE Video, Broadcast and Electronic News Gathering (ENG)
microphones and accessories.

RODE BoomPole 专业吊杆是为 RODE 视频、广播和新闻采集（ENG）麦克风和配件广泛使用范围的扩充而设计的。

Made from lightweight high-strength black anodized Aluminium, the BoomPole’s telescopic sections allow infinite adjustment from 0.84m
(33”) to 3.28m (10’ 9 1/8”) on the standard BoomPole or 0.84m (33”) to 2.05m (81”) on the Mini BoomPole. The quick release friction rings
enable fast and secure adjustment of the individual tubes for precise positioning and application flexibility.

BoomPole 由轻量化铝合金加工制成，其伸缩部分可以在标准 为0.84米（33英寸）到3.28米（10.76英尺）的吊杆上进行无限调整，或

者在标准 0.84米（33英寸）到2.05米（6.9英尺） 的Mini BoomPole 上进行无限调整。他的快速释放摩擦环能够迅速并安全地调整各个

管子，可实现定位精确和应用灵活。

To enhance user grip and aid mobility the bottom section of the BoomPole is covered with an expanded foam rubber tube that can be easily
removed or replaced. The BoomPole comes supplied with an industry standard 3/8” x 16 tpi threaded insert allowing a wide selection of
accessories to be securely attached. When used in conjunction with the RODE 5/8” to 3/8” thread adaptor the full range of RODE accessories
can be interchanged at will.

吊杆的底部覆盖了一层乳胶管可增强用户的握力，有助于移动，并可轻松地拆除或更换。吊杆配有行业标准的3/8 "（英寸，螺纹大

径）x 16 tpi（每英寸长度）的公制螺纹的螺距，可以安全地连接各种附件。当与 RODE 5/8 "到 3/8 " 螺纹适配器一起使用时，RODE
的所有配件都可以随意互换。

Designed in Australia, the BoomPole is the perfect addition to complement the flexibility and utility of RODE’s extensive range of Video and
Broadcast microphones.

BoomPole 是在澳大利亚设计的，是对 RODE 视频和广播麦克风灵活性和实用性使用范围的完美补充。

Features特点

•Telescopic construction, reduces to 0.84 meters in length for storage and transport.

•Quickly extends to: Standard >3.2 metres (10’ 9 1/8”) Mini > 2.05 metres (6’ 9”)

•Lightweight and ergonomically balanced for easy handling during mobile recording.

•Suites all standard 3/8” mic clips.

•Robust design suitable for rough use.

 可伸展和回缩结构，长度减少到 0.84 米，便于安放。

 迅速延伸至： 标准 > 3.2米（10.49英尺） mini > 2.05米（6.9英尺）。

 轻量，符合人体工程学的平衡，移动录音时易于操作。

 适用于所有标准为 3/8 " 英寸的话筒夹。

 坚固的设计很耐用

Additional RØDE Products and Accessories

其它RØDE产品和配件

 NTG-1

 NTG-2

 VideoMic

 Stereo VideoMic

 NT3

 NT4

 NT5-S

 SM3

 SM4

 SM5
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